
Haveforeningen Engly

Referat af bestyrelsesmødet  12. juni 2012
Tilstede: Lotte, Frank, Marrtin og Susanne

Kreditforeninger
Bestyrelsen er i dialog med RealKredit Danmark og de omkringliggende haveforenin-
ger, og vi er ved at undersøge, hvilke konsekvenser det vil få for foreningen, at vi
åbner for indtrædelsesret for banker og kreditinstitutter.

Renoveringer og byggeansøgninger
Vi har snakket med kommunen om, hvornår man skal søge om byggetilladelser  -
og hvornår man ikke skal. Indtil videre skal man søge om alt. Så husk søge besty-
relsen om byggetilladelse ligegyldigt, hvad du har tænkt dig at bygge eller 
renovere, så du ikke risikerer at skulle rive ned igen - og vi undgår at komme på
kollisionskurs med lejekontrakten og brandsikringen.

Fjernvarme
Vi snakkede om fjernvarme, og da informationsmødet i efteråret 2011 blev udskudt
et år, skal vi snart se at få gang i det nye informationsmøde, og i samme ombæring
hører vi Energiudvalget om, hvor langt de er med alternative opvarmningsmulighe-
der. 

Forsikringssag
Skaldevognen bakkede ind i havemandens skur, og da Mlarsen ikke umiddelbart vil
reparerer skaden, vil vi nu kræve, at det bliver en forsikringssag.

Ny flagstang
Vi skal have den nye flagstang op. Det sker onsdag 27. juni kl. 20 på Pladsen. Kom
og giv en hånd, så giver vi en øl. Og husk at holde øje, så du får flyttet din bil i
tide!

Skilte
Vi får lave et nyt vejskilt ude ved Englandsvej og får gadespejlet på Pladsen udskif-
tet.

Den nye legeplads
Vi har fået tilbud om årlig vedligeholdelse af legepladsen, men i fællesskabets ånd
mener vi, at det må kunne klares med en årlig hygge-arbejdsdag.

Nyt bestyrelsemøde onsdag 15. august kl. 19 hos Lotte


